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Inicijativu Damira Habijana za proglašenje Parka prirode Ivanščica, Strahinjčica, 

Ravna gora i Maceljsko gorje u nedjelju je aktualizirao HDZ-ov kandidat za župana, 

saborski zastupnik Anđelko Stričak koji je i dosad davao najveću potporu ovoj 

inicijativi te se zajedno sa stranačkim kolegama iz ivanečkog područja popeo na 

Ivanščicu. Uz saborskog zastupnika Damira Habijana i aktualnog načelnika Općine 

Bednja Damira Poljaka, na Ivanščici su bili kandidatkinja za zamjenicu župana Silvija 

Zagorec, kandidati za gradonačelnika Grada Ivanca Zdenko Đuras i njegov zamjenik 

Elvis Gotal, načelnika Općine Klenovnik Martin Pintarić te brojni stranački dužnosnici. 

 

Zdenko Đuras, kandidat za gradonačelnika Grada Ivanca smatra kako će proglašenje 

parka prirode za Ivanec biti snažan vjetar u leđa i u marketinškom smislu: „U 

Republici Hrvatskoj zaštićeno je 12 parkova prirode, a Ivanščica će na taj način 



snažnim brendiranjem i vidljivošću na nacionalnom i europskom nivou u ovom dijelu 

Hrvatske itekako obogatiti turističku ponudu. Tek tada će grad Ivanec u pravom 

smislu postati „planinarski grad“, što je sada tek mrtvo slovo na tabli. Ivanščica nudi 

mogućnost provedbe brojnih rekreativno-sportskih aktivnosti, kao što su pješačke 

ture, planinarenje, branje ljekovitog bilja, skupljanje šumskih plodova, speleologija, 

paraglajding, cikloturizam i drugi oblici korištenja bicikala u turizmu, koji spadaju u 

rastuće oblike turističkih aktivnosti. Vrlo je važno povezati sve gradske dijelove s 

Ivanščicom, dati mogućnost uključivanja u cjelokupnu turističku ponudu svima koji za 

tako nešto imaju volje, želje i mogućnosti. Imamo prirodne ljepote, kulturna dobra, 

vrijedne ljude i to moramo znati iskoristiti u budućnosti.“ – rekao je Đuras. Na temu 

jače promocije privatnih vikend kuća već je razgovarao s nekim vlasnicima koji su 

zainteresirani da ih se uključi u turističku ponudu. 

 

Anđelko Stričak podsjetio je na nužnost izgradnje brze ceste koja bi značila puno za 

intenzivniji razvoj Ivanca: „Kad govorimo o zaštiti okoliša uvijek sam se vodio tezom 

„ljudi prije komaraca“, odnosno zaštita okoliša da, ali ne na uštrb ljudi. Ali, kad 

govorimo o proglašenju Ivanščice parkom prirode, nema nikakvih negativnih učinaka 

po život ljudi koji žive podno njenih obronaka. Cijeli ovaj kraj je veliki turistički 

potencijal, od dvora Trakošćan, špilje Vindija, Ivanščice, Ravne gore, lepoglavskog 

samostana. Stoga je bitno izgraditi brzu cestu da kraj bude dobro povezan, zatim 

poraditi na ponudi i smještajnim kapacitetima te sve dobro ispromovirati.“ 

 

Silvija Zagorec nadovezala se kako će inicijativa o proglašenju Ivanščice zaštićenim 

parkom prirode imati veliki doprinos u jačanju turističke ponude ovog kraja: 

„Prvenstveno će to imati izravni utjecaj na vrijedne i marljive ljude iz ovog područja 

kojem će se stvoriti dodatna vrijednost i mogućnost plasmana autohtonih proizvoda, 

a samim time očuvat će se identitet, materijalna i nematerijalna baština te tradicija.“ 

 

Damir Habijan zahvalio je kolegama što su u nedjelju na vrhu Ivanščice dali podršku 

inicijativi te predložio da se bivši vojni objekt na Ivanščici iskoristi za školu u prirodi. 

„Drago mi je što su budući župan Anđelko Stričak i njegova zamjenica Silvija Zagorec 

prepoznali vrijednost ove inicijative. Potencijal je ogroman, svi znamo za bivši vojni 

objekt koji stoji zapušten na području Ivanščice te smatram da bi taj objekt mogao biti 

idealan za školu u prirodi, smještaj učenika koji bi upoznavali ljepote Ivanščice te učili 



živjeti s prirodom i u prirodi. Za realizaciju ove ideje potrebno je zajedništvo. U 

kontaktu sam i s Gradom Zlatarom koji se spreman uključiti. – rekao je Habijan. 

 

 

 



 

 



 

 



 

 



 


